
Inspreken ontwerp bestemmingsplan Helmweg 10

Ik wil ermee beginnen dat het jammer is dat we niets vanuit de gemeente hebben 
gehoord over het opnieuw in stemming brengen van dit bestemmingsplan. We zijn 
ook niet benaderd door wethouder Kruijer. Jess is een partij die zegt vooral op te 
komen voor de belangen van de inwoners, we hadden dus wel wat van wethouder 
Kruijer verwacht. Als het goed is kent de wethouder het standpunt van een 
meerderheid van de bewoners van ons dorp.

Groote Keeten is een klein dorp met zo’n 150 à 170 inwoners in het dorp zelf, maar 
zoals ook in de stukken terug is te lezen zijn er veel verblijfsaccomodaties voor 
toeristen. In de zomer zijn er gemiddeld 3000 bezoekers. De verhouding 
bewoners/toeristen is buiten proporties en daarom zijn we tegen nog meer bouw ten 
behoeve van toeristen.

Omdat er nieuwe raadsleden en steunfracties zijn wil ik nog even ingaan op de 
geschiedenis.
Toen we in mei 2019 werden geconfronteerd met de aanvraag voor de wijziging van 
het bestemmingsplan Helmweg 10 en lazen dat er een hotel met 60 kamers zou 
komen hebben we met een groep bewoners en vaste recreanten uit het Sandepark 
een zienswijze ingediend.
Op 3 december 2019 heeft er op ons verzoek een bewonersbijeenkomst 
plaatsgevonden waar Jelle Beemsterboer en Hans Heddes bij aanwezig waren. Er 
was een overweldigende opkomst .
Op deze avond werd duidelijk dat de meerderheid van de bewoners tegen de bouw 
van meer recreatieaccomedaties is, genoeg is genoeg. 
Toen we  na verloop van tijd het verslag van de avond opvroegen en wilden weten 
wat er met de ideeën uit de ideeënbus was gebeurd bleek dat er geen verslag was 
gemaakt en de inhoud van de ideeënbus was zoek geraakt. Als je dat hoort voel je je
totaal niet serieus genomen als bewoner. 

Voordat het bestemmingsplan in november 2020 in de gemeenteraad besproken 
werd hebben we een inventarisatie gedaan onder de bewoners.
Van de 109 personen die we gesproken hebben waren er 84 tegen het hotel. We 
hebben een petitie met deze uitslag naar de raad gestuurd.
We hebben de gemeenteraad duidelijk gemaakt dat we als bewoners helemaal niet 
betrokken zijn geweest bij de plannen voor het hotel. In de raadsvergadering van 
november 2020 is toen besloten dat Dhr. De Boer meer draagvlak moest creëren in 
ons dorp en dat er een enquête moest komen onder de bevolking, omdat men 
twijfelde over het grote aantal tegenstanders.  

In april 2021 was er een enquête van de gemeente voor de bewoners van Groote 
Keeten. Deze enquête was zeer suggestief, met daarbij suggestieve plaatjes; We 
konden kiezen uit; voor de bouw van een hotel met 60 kamers, of; tegen de bouw en 
de situatie voorlopig zo laten. 
Ondanks deze suggestieve enquête was een krappe meerderheid van de bewoners 
tegen het hotel.
Op 29 juni 2021 kwam de bestemmingsplanwijziging voor het hotel opnieuw in de 
gemeenteraad. Jelle Beemsterboer stelde voor om vanwege de werkgelegenheid 
toch voor de bestemmingsplanwijziging te stemmen.



Op dat moment was al duidelijk dat er een tekort aan arbeidskrachten was en vooral 
in de horeca is die krapte alleen maar toegenomen.

 
We hebben altijd  aangegeven dat we geen hotel, maar liever woningbouw willen. Nu
Helmweg 10 met de Omgevingsverordening NH2020 in het  Bijzonder Provinciaal 
Landschap ligt, is er nog steeds de mogelijkheid om maximaal 11 woningen te 
ontwikkelen op het perceel.

In de raadsvoorstel staat de realisatie van een hotel met 60 kamers draagt bij aan de
differentiatie van de huidige verblijfsaccomodaties. In alle stukken die zijn 
aangeleverd lees ik nergens dat de gemeente al een vergunning heeft verleend voor 
een hotel met 20 kamers op het plein in Groote Keeten. Dit betekent dus dat er al 
een hotel komt. Is er behoeft aan 2 hotels in zo’n klein dorp? En wordt dit een 
bijzonder hotel of is dit het zoveelste hotel in Callantsoog en omstreken?

We weten van de appartementen op het plein en de vakantiehuisjes dat die in de 
winter grotendeels leeg staan. Het is wrang als je weet dat deze appartementen, 
huisjes en straks ook hotelkamers 7 maanden zo goed als leeg staan terwijl er 
zoveel mensen naar geschikte woonruimte zoeken.

Er wordt aangegeven in de stukken dat het plan hetzelfde is gebleven. Maar dat er 
een openbaar restaurant bij komt, betekend dat er meer verkeer komt en meer 
parkeerplaatsen nodig zijn. Dat heb ik niet terug gezien in de stukken, ook niet wat 
betreft stikstofuitstoot.

Tot slot wil ik nogmaals benadrukken dat Groote Keeten geen hotel met 60 kamers 
wil. Het zou fantastisch zijn als dit hotel er niet komt maar er voor woningbouw 
gekozen wordt.
U bent nu aan zet om ervoor te zorgen dat de bewoners van Groote Keeten deze 
keer serieus worden genomen.


